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Spørgsmål nr. 359 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg:

”Vil ministeren oplyse, om der, med afsæt i hundeloven, er op-
stillet måltal for, hvor mange hunde de enkelte politikredse 
skal aflive årligt? Og vil ministeren, hvis sådanne måltal ikke 
er opstillet fra centralt hold oplyse, om de enkelte politikredse 
har eller kan opstille egne mål for, hvor mange hunde der skal 
aflives årligt som følge af hundeloven?”

Svar:

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende:

”Rigspolitiet kan i den forbindelse oplyse, at der hverken fra 
centralt hold eller lokalt er opstillet måltal for, hvor mange
hunde der årligt skal aflives i medfør af hundeloven.

Rigspolitiet skal i øvrigt bemærke, at det beror på en konkret 
vurdering af sagens omstændigheder, om der er grundlag for at 
træffe afgørelse om aflivning, og at det efter Rigspolitiets op-
fattelse i disse sager ikke vil være hensigtsmæssigt at opstille 
mål, hvor opfyldelsen er afhængig af, at den konkrete vurde-
ring af sagens omstændigheder munder ud i et bestemt resul-
tat.”


